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Abstract (en)
[origin: WO2017092958A1] The invention relates to a threaded spindle machine comprising: a metal middle housing part (12) arranged between
housing end caps (24) and forming a fluid chamber (16) for receiving a plurality of threaded spindles mounted in the housing end caps (24); an
insert (18) adhered into the middle housing part, which forms a wear-resistant running surface for the threaded spindles on the inner wall of the fluid
chamber (16) and defines an adhesive gap (20) with the inner surface of the middle housing part (12); and at least one filling channel (26) leading
from an outer surface of the middle housing part (12) to the adhesive gap (20), characterised in that the filling channel (26) extends from an end of
the middle housing part (12), which is adjacent to a housing end cap (24).

Abstract (de)
Schraubenspindelmaschine mit einem zwischen Gehäuseendkappen (24) angeordneten Gehäusemittelteil (12) aus Metall, das eine Fluidkammer
(16) zur Aufnahme mehrerer in den Gehäuseendkappen (24) gelagerter Schraubenspindeln bildet, einem in das Gehäusemittelteil eingeklebten
Einsatz (18), der an der Innenwand der Fluidkammer (16) eine verschleißfeste Lauffläche für die Schraubenspindeln bildet und mit der Innenfläche
des Gehäusemittelteils (12) einen Klebstoffspalt (20) begrenzt, und mit mindestens einem von einer Außenfläche des Gehäusemittelteils (12) zu
dem Klebstoffspalt (20) führenden Befüllkanal (26), dadurch gekennzeichnet, dass der Befüllkanal (26) von einem an eine Gehäuseendkappe (24)
angrenzenden Ende des Gehäusemittelteils (12) ausgeht.
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